
Pasy na parkingu

Nasz parking  został powiększony w ubiegłym roku, ale problemy z parkowaniem
pojawiały się nadal, zgłaszało się wielu niezadowolonych rodziców, których samochody
zostały zablokowane i nie mogli wyjechać bądź wjechać. Pojawił się pomysł
namalowania pasów. I właśnie  (22.04.2016) został realizowany dzięki pomocy pani wójt
Bogumiły Lewandowskiej-Siwek, która zleciła wykonanie pasów oraz pani Iwony
Jerczyńskiej-Wylędze. Nasza była uczennica wykonała projekt malowania pasów, a była
to sprawa trudna, bo kształt parkingu i jego usytuowanie nie jest najlepsze. Dziękujemy!
Miejmy nadzieję, że będzie już mniej nerwów,mimo, iż parking w godzinach szczytu jest
za mały.
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